

<u>Extraordinary General Assembly Meeting Agenda</u>	<u>جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية</u>
1. Voting on the amendment of Article (15) of the Company's Bylaws relating to (Capital Increase). (Attached)	.1 التصويت على تعديل المادة (15) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب(زيادة رأس المال). (مرفق)
2. Voting on the amendment of Article (16) of the Company's Bylaws relating to (Capital Reduction). (Attached)	.2 التصويت على تعديل المادة (16) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب(تخفيض رأس المال). (مرفق)
3. Voting on the amendment of Article (18) of the Company's Bylaws relating to (Company Management). (Attached)	.3 التصويت على تعديل المادة (18) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب(إدارة الشركة). (مرفق)
4. Voting on the amendment of Article (20) of the Company's Bylaws relating to (Vacancies in the Board of Directors). (Attached)	.4 التصويت على تعديل المادة (20) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب(المركز الشاغر في المجلس). (مرفق)
5. Voting on the amendment of Article (35) of the Company's Bylaws relating to (Meetings of Shareholders' General Assemblies). (Attached)	.5 التصويت على تعديل المادة (35) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب(انعقاد الجمعيات العامة للمساهمين). (مرفق)
6. Voting on the amendment of Article (47) of the Company's Bylaws relating to (Appointment of Auditor). (Attached)	.6 التصويت على تعديل المادة (47) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب(تعيين مراجع الحسابات). (مرفق)
7. Voting on the amendment of Article (50) of the Company's Bylaws relating to (Annual Balance Sheet and Board of Directors' Report). (Attached)	.7 التصويت على تعديل المادة (50) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب(الميزانية السنوية وتقرير مجلس الإدارة). (مرفق)
8. Voting on the amendment of Article (54) of the Company's Bylaws relating to (Company Losses). (Attached)	.8 التصويت على تعديل المادة (54) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة ب(خسائر الشركة). (مرفق)
9. Voting for the election of a Board member to fill the vacant seat in the Board from among the candidates for the current Board term, which commenced on 05/01/2022 for a term of three years, ending on 04/01/2025G. subject to the approval of agenda item no (3). (Candidates' CVs attached)	.9 التصويت على انتخاب عضو مجلس إدارة في المقعد الشاغر من بين المرشحين للدورة الحالية للمجلس والتي بدأت بتاريخ 2022/01/05م ومدتها ثلاث سنوات، حيث تنتهي بتاريخ 2025/01/04م وذلك في حال الموافقة على البند رقم (3). (مرفق السير الذاتية للمرشحين)
10. Voting on the appointing the auditor for the Company, from among the candidates based on the Audit Committee's recommendation. The appointed auditor shall examine, review and audit the (second, third, and fourth) quarter and annual financial statements of the fiscal year 2023G, the (first, second, third, and fourth) quarter and annual financial statements of the fiscal year 2024G, the (first, second, third, and fourth) quarter and annual financial statements of the fiscal year 2025G and the first quarter of the fiscal year 2026G and the determination of the auditor's remuneration.	.10 التصويت على تعيين مراجع حسابات للشركة من بين المرشحين بناءً على توصية لجنة المراجعة؛ وذلك لفحص ومراجعة وتدقيق القوائم المالية للربع (الثاني والثالث والرابع) والسنوي من العام المالي 2023 والربع (الأول والثاني والثالث والرابع) والسنوي من العام المالي 2024م والربع (الأول والثاني والثالث والرابع) والسنوي من العام المالي 2025م والربع الأول من العام المالي 2026م، وتحديد اتعابه.